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Koleginice i kolege, 

Čast i zadovoljstvo mi je što mogu da vas pozdravim u ime Metalurško-tehnološkog fakulteta i 

poželim dobrodošlicu na dodjelu diploma svršenim studentima našeg Fakulteta. 

Pozdravljam rektora Univerziteta Crne Gore Prof. dr Danila Nikolića,  predsjednika Upravnog 

odbora Prof.dr Duška Bjelicu, prorektore UCG-a. Takođe pozdravljam kolege dekane, 

predstavnike preduzeća, kao i one zbog kojih smo se okupili, a to su studenti.  

Temelji današnjeg Metalurško-tehnološkog fakulteta postavljeni su donošenjem Odluke o 

formiranju metalurškog odsjeka 28.marta 1973. godine na Tehničkom fakultetu. 

Reorganizacijom Tehničkog fakulteta, 1978. godine, odsjek Metalurgije je postao samostalna 

ustanova - Metalurški fakultet. Fakultet je pratio potrebe tržišta, tako da su školske 1990/91. 

godine počele sa radom studije neorganske tehnologije, a Fakultet mijenja naziv u Metalurško-

tehnološki 1995. godine. Školske 2005/06. godine na Metalurško-tehnološkom fakultetu 

počinju sa radom primijenjene studije Zaštite životne sredine, za koje svih ovih godina vlada 

veliko interesovanje. Kao što se može primijetiti Fakultet je svih godina svog postojanja 

nastojao da kroz otvaranje novih studijskih programa I inovacijom postojećih, opstane i 

prilagodi se novonastaloj situaciji, kada tržišni uslovi, uglavnom opredjeljuju interesovanje 

srednjoškolaca za studiranje na našem Fakultetu. 

Od svog početka, Fakultet ima dobru saradnju sa industrijom u oblasti metalurgije i hemijske 

tehnologije u Crnoj Gori, koja se ogleda u naučno-stručnoj saradnji, kao i kroz kontakte u 

zapošljavanju naših kadrova. U decenijama svog postojanja, Fakultet je imao podršku, ne samo 

u projektnoj saradnji, već i u organizovanju praktičnih vjezbi, studijskih posjeta itd. Sličnoj 

saradnji nadamo se i ubuduće, a mislimo da i sama činjenica da su naši poslovni partneri danas 

sa nama ukazuje na to. 

Smatram veoma važnim da naglasim da zaposleni nastavnici i saradnici na našem fakultetu 

veoma aktivno učestvuju u naučno-istraživačkom radu, tako da se sa brojem objavljenih radova 

u indeksiranim publikacijama (koji prelazi brojku od 200), nalaze u samom vrhu objavljenih 

radova po univerzitetskim jedinicama na UCG. Ako se ima u vidu broj zaposlenih nastavnika i 

saradnika, po čemu naš Fakultet spada u manje Univerzitetske jedinice, onda se naučno-

istraživački rad na fakultetu može smatrati veoma uspješnim. Pored značajne projektne 

aktivnosti u oblasti naučnoistraživačkih projekata (ističemo nacionalne projekte, Eureku, Cost, 



INVO HERIC), u koje su, kao istraživači, uključeni skoro svi nastavnici i saradnici, intenzivira se i 

bilateralna saradnju, vrlo značajna za buduće naučnoistraživačke kontakte i složenije aplikacije. 

U procesu realizacije su  bilateralne saradnje sa Austrijom, Slovenijom, Hrvatskom i Bosnom i 

Hercegovinom, Srbijom. 

Na osnovu svega navedenog, valja istaći da u modernoj ekonomiji nijedan resurs nije tako važan 

kao ljudi sa svojim znanjima i vještinama koje ih čine kompetentnim. Prema tome, obrazovanje i 

stručno usavršavanje određuju kvalitet ljudskih resursa, a razvoj ljudskih resursa utiče na 

produktivnost i konkurentnost djelatnosti. Nadamo se da su tranzicione godine crnogorske 

industrije iza nas, sto se vidi i po značajnijem interesu studenta za upis na naše studijske 

programe. 

Koristim priliku da se zahvalim našim tradicionalnim partnerima Unipromu-Kombinat 

aluminijuma Podgorica kao i Pivari “Trebjesa” iz Nikšića  za višegodišnje napore u nagrađivanju 

naših najboljih studenata. Saradnja sa ovim firmama traje dugi niz godina i sa pravom ih 

smatramo svojim značajnim partnerima i konstituentima nastavne baze za praktičnu obuku 

studenata MTF-a.  

U današnje vrijeme permanentno unapređivano obrazovanje inženjera je od posebnog značaja, 

zbog ubrzanog razvoja nauke i tehnologije i čestih izmjena tehničke i pravne regulative u ovim 

oblastima. Zbog toga, dragi moji studenti, sigurna sam da ste na našem Fakultetu dobili 

odgovarajući nivo znanja, koji će Vam omogućiti da se aktivno uključite u tržišnu utakmicu, gdje 

ćete imati priliku da pokažete svoje kvalitete i zadovoljite kriterijume poslodavca. Vaši poslovni 

uspjesi i karijere koje napreduju su potvrda da mi ispunjavamo našu misiju. Pokušavamo sve 

ove godine da vam pružimo znanje zbog koga ćete se i u svojim poslovnim uspjesima sjećati 

matične institucije iz koje ste krenuli u svoje karijerne pohode.  

Želim da vam svima,  u ime Fakulteta, čestitam na dosadašnjem uspjehu i diplomama koje ste 

stekli i da vam poželim poslovnu i porodičnu sreću. 

Hvala na pažnji. 


